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Algemene Beschouwingen Lokaal Alternatief 
Voorjaarsnota  2018 
 
Voorzitter 
De fractie van Lokaal Alternatief bedankt het ambtelijk apparaat en het college voor de 
geleverde inspanningen aan deze nieuwe werkwijze betreffende de voorjaarsnota. Wij 
vinden dit een duidelijk en goed leesbaar stuk. 
Voorzitter er is de afgelopen jaren door de kerntakendiscussie een verstandig en een 
voorzichtig financieel beleid gevoerd. Daar kunnen we nu de vruchten van plukken. 
De ambtelijke fusie met Westervoort wordt steeds duidelijker natuurlijk zijn er opstart 
problemen het is normaal dat men zoekende is, maar wij hebben er alle vertrouwen in dat de 
fusie zijn positieve effecten zal laten zien. Voorzitter ook de andere mogelijke 
samenwerkingsverbanden zullen wij blijven ondersteunen mits dit de kwaliteit ten goede 
komt. 
 Lokaal Alternatief ziet diverse zaken vanuit het coalitieakkoord voorbij komen maar ook het 
beleid zoals dat in het vorige college gestart is vind zijn weg in deze voorjaarsnota. 
Voorzitter ik ga nu over naar de 3 programma’s 
 
Programma  1 bestuur 
Lokaal Alternatief is groot voorstander van participatie van inwoners, niet alleen bij 
besluitvormingsprocessen, maar juist vroegtijdig bij initiatieven en in het bedenken van een 
plan, beleid of het realiseren van voorzieningen. De inwoner zien wij als een partner in het 
proces en denkt mee aan de voorkant in plaats van dat een kant en klaar plan wordt 
voorgelegd ter inzage. We zijn dan ook blij dat het college hier invulling aangeeft in deze 
voorjaarsnota.  
Voorzitter Lokaal Alternatief is dan ook groot voorstander om initiatieven van Inwoners, dorps 
en wijkraden daar waar mogelijk te honoreren. Wij zijn van mening dat er al diverse plannen 
veel te lang zijn blijven liggen en verzoeken het college dan ook hier prioriteit aan te geven 
om zo de inwoners te laten zien dat ze gehoord worden. Voorzitter in het coalitieakkoord is 
dit onderdeel ook opgenomen met de intentie dat we meer ruimte bieden aan initiatieven uit 
de samenleving en deze voor zover mogelijk stimuleren en faciliteren. Wij kunnen ons dan 
ook vinden in het voorstel voor de financiële consequenties die hier bij horen.Ook een 
experiment naar een Burgerbegroting heeft onze instemming. Daarbij vinden wij het wel 
belangrijk dat een grote en diverse groep inwoners hierbij actief aan deelnemen.  Dit is voor 
ons een belangrijke voorwaarde om het experiment te doen slagen.  Wij vragen het college 
hiervoor de inwoners te enthousiastmeren.  Wij zien in het algemeen dat het lastig is om 
inwoners te betrekken. Ondanks veel communicatie valt de belangstelling in een aantal 
gevallen tegen, zoals “aan de wandel met de raad”. 
 
Voorzitter betreffende de Burgerbegroting hebben wij nog wel een opmerking, Lokaal 
Alternatief ziet de begroting duidelijk in twee delen. 1) de Burgerbegroting € 100.000 die 
besteed wordt aan initiatieven van inwoners en 2) het werkbudget van € 15.000 om het 
proces te realiseren.  
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Wij gaan er vanuit dat dit zo ook ingevuld gaat worden. 
Vraag: Kan het College dit bevestigen? 
 
Programma 2 Maatschappij 
Voorzitter ook hier wordt een beroep gedaan op de inwoners wat je zelf kunt regelen, regel 
dat de inwoners die dit niet kunnen worden ondersteund. 
Er lopen veel verschillende projecten om inwoners te stimuleren en te betrekken bij 
verenigingen, (samenleving) .De dialoog- en doorpakweken hebben laten zien dat de 
gemeente Duiven over veel vrijwilligers beschikt, nu zaak om deze vrijwilligers te 
ondersteunen te faciliteren bij hun nieuwe uitdagingen betreffende het stimuleringsbeleid. 
Voorzitter het is goed dat we een vangnet behouden voor de kwetsbaarste groep. Wel willen 
we opmerken dat we er voor moeten waken dat niet met de verschillende instanties dezelfde 
doelgroep wordt benadert, maar dat er meer samenwerking moet zijn om  en geen dubbel 
werk te gaan doen bv Mikado-BOSS- maar ook bij de verenigingen- wijkgebouwen zoals 
Eilandplein 300 en 304. Voorzitter wij gaan er vanuit dat de raad over de voortgang 
geïnformeerd wordt. Kunt u dit toezeggen? 
 
Programma 3 Omgeving: 
 
Voorzitter Lokaal Alternatief heeft bij de inleiding al aangegeven dat wij vinden dat er snel 
iets moet gebeuren betreffende woningbouw en dan specifiek voor starters en senioren. Wij 
zijn van mening dat er haast gemaakt moet worden met het oppakken van de diverse 
plannen uit het woningbouwprogramma. Uiteraard in goed overleg met de omwonende. Wij 
kunnen ons voorstellen dat hiervoor tijdelijk extra capaciteit nodig is. Dat is wat ons betreft 
bespreekbaar .wij dienen dan ook de motie van CDA mee in. 
 
Wij gaan er tevens van uit dat de notitie betreffende starters- blijvers en 
duurzaamheidsleningen er dit najaar zal komen. Kan het college dit toezeggen ? 
 
Voorzitter op pagina 6 3e bulletje staat het project 30km van Dorth tot Medlerstraat om dit 
project mogelijk op te gaan pakken.  Bij de politieke avond van 19 juni jl. is aangegeven dat 
ook de Eltensestraat daar bij hoort. Wij vertrouwen erop dat dit dan ook zo is, ondanks dat 
het niet vermeld staat in de voorjaarsnota. Voorzitter, voor ons is dit vanuit het oogpunt 
verkeersveiligheid een prioriteit, wij zullen dit aangeven in een amendement. 
 
Voorzitter op bladzijde 32. Borgen A15 en verbreding A12 
 
Er is een extra bedrag beschikbaar gesteld door de staat a € 568.195 als tegemoetkoming 
voor gemeentelijke beheer en onderhoudskosten als het gevolg van het project viA15 
Lokaal Alternatief vindt het belangrijk om deze extra gelden dan ook vast te zetten voor het 
doel waarvoor het bedoeld is. Wij komen dan ook met een amendement. 
 
Bladzijde 33 Fysieke maatregelen na de parkeerplaats Oostsingel. 
Voorzitter wij zijn van mening dat de overlast op de Oostsingel niet veroorzaakt wordt door 
de chauffeurs uit de gemeente Duiven die daar parkeren. Lokaal Alternatief vindt dat deze 
oplossing zoals opgenomen in de voorjaarsnota een te dure oplossing is. Daarnaast vinden 
wij het onnodig dat de chauffeurs uit de gemeente Duiven geconfronteerd worden met deze 
eventuele kosten. Wij zijn van mening dat er een simpeler oplossing mogelijk is. Wij komen 
hierover met een amendement. 
 
Voorzitter Tot slot, als wij kijken naar de financiële effecten van de voorjaarsnota zien we dat 
de dienstjaren 2018 tot en met 2020 een negatief resultaat laten zien en vanaf 2021 is het 
begrotingsresultaat weer positief. Voorgesteld wordt om het negatieve resultaat in de jaren 
2018 tot en met 2020 te dekken uit de algemene reserve.  
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Lokaal alternatief vindt een financieel duurzaam beleid belangrijk. Dit betekent dat wij het 
belangrijk vinden dat structurele lasten gedekt worden door structurele baten en dat de 
algemene reserve van voldoende omvang moet blijven om incidentele tegenvallers op te 
vangen.  
Voorzitter Gezien de voorjaarsnota in de jaren 2018 tot en met 2020  voldoende incidentele 
lasten laat zien, het positieve jaarrekening resultaat van 2017 en de huidige omvang van de 
algemene reserve, kunnen wij instemmen met het voorstel om het negatieve resultaat in de 
jaren 2018 tot en met 2020 te dekken uit de algemene  reserve. 
 
Voorzitter dit in eerste termijn. 
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